

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C Date: 24-10-2024 03:47:08 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والاستثمار التاريخ: 2024-10-24 03:47:08 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 19-11-2024 at Online (Microsoft Teams) to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة بندار للتجارة والاستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2024-11-19 الساعة 10:00 في بواسطة وسيلة الإتصال الإلكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Merging of the Company or its incorporation	دمج الشركة او اندماجها
Merger with the subsidiaries "Roboo Al Sharq Real Estate Company and Rakeen Real Estate Company" which are owned by Bindar Trading & Investment Company ,to comply with the instructions of the Central Bank of Jordan in terms of the non-eligibility of owning company under the authority and supervision of Central Bank of Jordan with non-banking purposes and unifying the financial statements of the merged companies with the merger company, as the merged companies do not practice any business or commercial activities and do not have any employees. So Bindar Trading and Investment Company the merger company and both Roboo Al Sharq Real Estate Company and Rakeen Real Estate Company become the merged companies	الاندماج مع الشركات التابعة " شركة ربوع الشرق العقارية وشركة راكين العقارية " والمملوكة لشركة بندار بالكامل وذلك لغايات الإلتزام بتعليمات البنك المركزي من حيث عدم جواز تملك شركة تابعة لسلطة ورقابة البنك المركزي ذات غايات غير مصرفية و توحيد القوائم المالية للشركات المندمجة مع الشركات الدامجة حيث ان الشركات المندمجة لا تمارس اي اعمال او نشاطات تجارية ولا يوجد بها اي موظفين، بحيث تصبح شركة بندار للتجارة والاستثمار الشركة الدامجة وكلا من شركة ربوع الشرق العقارية وشركة راكين العقارية الشركات المدموجة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad